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Protokół z posiedzenia Rady 

Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Płaskowyżu Proszowickiego ,,ProKoPaRa'' 

w dniu 14 marca 2022 r. w Koniuszy 

 

 
 

Przed otwarciem posiedzenia Członkowie Rady potwierdzili swoja obecność poprzez złożenie 

podpisów na liście obecności. Lista obecności w załączniku. 

 

 

Ad. 1 - 2 

Posiedzenie Rady Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Płaskowyżu Proszowickiego 

,,ProKoPaRa'' otworzył Przewodniczący Rady Pan Wiesław Rudek, który powitał osoby 

przybyłe na posiedzenie. Przewodniczący przypomniał, iż głównym tematem posiedzenia jest  

uzupełnienie braków oraz złożenie wyjaśnień do dokumentacji przekazanej do Urzędu 

Marszałkowskiego z przeprowadzonej oceny wniosków złożonych w ramach naboru nr 3/2021. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z listą obecności na posiedzeniu obecnych jest 

10 członków z 15 osobowego składu Rady co pozwala stwierdzić że istnieje quorum oraz, że 

zachowane są parytety określone w § 33 Regulaminu Rady Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju 

Płaskowyżu Proszowickiego (lista obecności stanowi załącznik nr 1  do protokołu).  

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił planowany porządek posiedzenia: 

Program posiedzenia: 

1. Otwarcie Posiedzenia Rady i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przedstawienie i omówienie zakresu braków i oczywistych omyłek wymagających 

wyjaśnień w sprawie zakończonego naboru wniosków nr 3/2021. 

4. Przyjęcie stanowiska w sprawie uzupełnienia braków i oczywistych omyłek 

dotyczących naboru wniosków nr 3/2021. 

5. Wolne wnioski i dyskusja 

 

Wszyscy obecni Członkowie Rady jednogłośnie przyjęli zaproponowany porządek obrad.  

 

 



2 
 

Ad.3 

Przewodniczący Rady poinformował, iż w dniu 25 lutego 2022 r. drogą poczty elektronicznej 

do biura LGD „ProKoPaRa” wpłynęło pismo z Urzędu Marszałkowskiego  

w sprawie uzupełnień, braków/oczywistych omyłek do dokumentacji przekazanej do Zarządu 

Urzędu Marszałkowskiego w dniu 10.02.2022 r  w ramach naboru  nr 3/2021. Przewodniczący 

Rady przekazał każdemu z członków kserokopię w/w pisma oraz odczytał jego treść. 

 

Ad.4 

Przewodniczący poprosił członków Rady o zajecie stanowiska w w/w sprawie. Członkowie 

Rady po zapoznaniu się z zakresem koniecznych uzupełnień i wyjaśnień oraz po 

przeprowadzeniu dyskusji zajęli stanowisko w sprawie usunięcia ww. braków, poprawienia 

oczywistych omyłek oraz złożenia wyjaśnień. Pisma w  ww. sprawie stanowi załącznik nr. 2 

do niniejszego protokołu. 

 

 

 

…………………………………..                         …………………………………………..        

(Sekretarz Rady – Wanda Jagła)                         (Przewodniczący Rady – Wiesław Rudek)   

 

     Załączniki do protokołu: 

1. Lista obecności 

2. Pismo w sprawie uzupełnień  do dokumentacji do naboru nr 3/202. 

 

 

 


